
 

 

 

 
 

 

 

   

  

 

 

Minnesanteckningar 

Styrgruppsmöte #4 
Partnerskapet Atlantbanan 2019 

 

 
Plats: Skype 
Datum: 25 oktober 2019 
Tid: 08:00-08:35 
 

 

Deltagare 
 

Styrgruppsledamöter 
Marie Centerwall, Bollnäs kommun 
Markus Evensson, Ljusdals kommun 
Jan Lahenkorva, Region Gävleborg (ordförande) 
Jörgen Larsson, Region Jämtland Härjedalen 
Sten-Ove Danielsson, Ånge kommun 
Daniel Danielsson, Åre kommun 
 
Tjänstepersoner 
Christoffer von Bothmer, Region Gävleborg (sekretariat) 
 
Förhinder, ej närvarande 
Jörgen Persson, Bräcke kommun 
Malin Bergman, Krokoms kommun 
Magnus Jonsson, Ockelbo kommun 
Håkan Englund, Ovanåkers kommun 
Hans Backlund, Region Västernorrland 
Bosse Svensson, Östersunds kommun 
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Informations- och diskussionspunkter 

1. Genomgång av föregående minnesanteckningar 
Styrgruppsmötet 13 september 2019. Inga synpunker. 
 
2. Genomgång av årets aktiviter 

a. Arbetsgruppsmöte #6-7 (september och oktober) 
Christoffer von Bothmer rapporterade. Inga kommentarer.  

b. Eventuella rapporter 
Godsresa 17-18 oktober: Jan Lahenkorva rapporterade om godsresa 
som Nya Ostkustbanan arrangerade mellan Sundsvall och Gävle. 
Fokus på omställningspotential. Att få mer gods på järnväg och 
sjöfart. 
SJ-möte 2 oktober: Marie Centerwall rapporterade. Bra med 
kontinuitet. Intressant med redovisning ”myter om tåg”. Värdefullt 
att ta med. Utmaningar med järnvägens standard med mera. Även 
ett motsvarande möte Åre tidigare. 
 

3. Aktuella informationer 
a. Avstängning av Ostkustbanan hösten 2021 

Rapport från mötet den 13 september i Gävle. Ett bra möte där 
Trafikverket öppnade för vidare dialog. Nu fördjupning i följdfrågor 
kring vad och hur frågor kan gå att påverka. 

 
4. Rapport från arbetsgruppen, status fokusområden 

a. Kust till kust 
Inget särskilt att rapportera sedan föregående möte.  

b. Nationell plan för transportinfrastrukturen 
I stort sett oförändrat sedan föregående möte. Trafikverket 
meddelat att de kommer att ta fram ett kunskapsunderlag under 
senare delen av 2019. 

c. Användning av infrastrukturen 
Allmän rapport om läget från mötesdeltagare - ny app inom X-trafik 
kommande år med SJ-koppling och försök att få till flera stopp med 
SJ-tåg kvällstid länga Norra Stambanan norr om Bollnäs (Arbrå och 
Vallsta). 

 
5. Fler medlemmar till partnerskapet 
Rapport om att inbjudan till Gävle och Sundsvalls kommun ännu inte tagits 
fram. Skickas från ordförande när det är klart. 
 
Diskussion om Norge: 
Samarbete så här lågt med elektrifiering inom ”Elektrifiering av 
Meråkersbanan”. Inget konkret närmande aktörer i Norge. Hur vill vi 
egentligen ha det? Skjuta fram fråga om en mer fördjupad strategi till 
kommande rådslag i och med att det finns ett fungerande samarbete via 
Region Jämtland Härjedalen. Fokus på Gävle Sundsvall tills vidare. 
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6. Stormöte under hösten [beslutspunkt, se nedan] 

 Diskussion: inget ändrat sedan diskussion föregående möte. Inget 
behov av att träffas i och med pågående processer. Bättre att lägga i 
samband med kommande rådslag. 

 
7. Övriga frågor 

 Allmänna funderingar om och hur ny politik hos olika medlemmar 
kan behövs få fördjupa kunskap om arbetet inom partnerskapet. 

 Första februari lämnar Sten-Ove Danielsson rollen som 
kommunstyrelsens ordförande i Ånge kommun. Efterträdare är av 
Erik Lövgren. 

 

Beslutspunkter 

Punkt 6: 
Styrgruppen beslutar att lägga höstens stormöte i samband med kommande 
rådslag under våren 2020. 

 

 
 


